
 
 

 

                                                                                                                          
 

Vendelsö 2016-03-14                       

 

 

Haninge kommun 

Kommunstyrelsen 

 

136 81 Haninge 

 

 

Nobinas förslag till ändring av busslinjer 

 

Vi har tagit del av Nobinas skrivelse med förslag om linjeförändringar i bl.a. Haninge 

kommun – för vår del främst linjerna 806 och 807. 

 

Vi ser inga som helst fördelar med förslagen. Tvärtom kommer förslagen medföra att många i 

Vendelsö får längre restider till och från Stockholm. 

 

Linje 806: 

Vi har inte hittat någon i Norra Söderby som ser något positivt med förändringen.  För boende 

vid Mårtensberg innebär förslaget att man blir utan busslinje till och från Gullmarsplan. Man 

får antingen gå Vendelsö skolväg och backen upp till Djurgårdsvägens hållplats eller 

Vendelsömalmsvägen och backen upp till Klenavägens hållplats. Detta kan knappast 

uppfattas som en förbättring. 

 

Linje 807: 

Förslaget innebär att boende i Svartbäcken och Ramsdalen förlorar busslinjen till och från 

Gullmarsplan. Det blir till att byta i Brandbergen. 

Knappast en förändring som medför att fler tar bussen. 

 

Från ansvarigt håll uppmanas vi inte sällan att bl.a. för klimatets skull resa mindre med bil 

och mer med kollektiva färdmedel. Vi har ingen annan åsikt i den frågan. Den här typen av 

förslag medför knappast att fler väljer kollektiva färdmedel. 

 

Vi anser att förslaget i nuvarande skick helt bör skrotas. 

 

Vendelsö Fastighetsägareförening 

      

  
   

Lennart Gran   Ulf Nilson  

 

Mariebergsvägen 15, 136 68 Vendelsö  Tutviksvägen 5, 136 75 Vendelsö 

070-340 39 31   776 21 14 
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